
Protokół nr LXVII/2024 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 21 marca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 21 marca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:24 tego samego 

dnia. Posiedzenie odbyło się w Starostwie Powiatowym w Nowym Dworze Mazowieckim. 

Zdzisław Szmytkowski – Przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie z Ustawą z dnia 

11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli 

w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, 

obrady Rady Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych osobowych 

przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. Pełna treść klauzuli informacyjnej, w tym 

zakresie, znajduje się na drzwiach do sali konferencyjnej. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zdzisław Szmytkowski – Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego, o godz. 09:00 

otworzył LXVII sesję, wypowiadając formułę: otwieram obrady LXVII sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie stwierdził prawomocność obrad, w chwili otwarcia w 

obradach uczestniczyło 18 radnych. 

Obecni: 

1. Paweł Calak 

2. Elżbieta Kapałka 

3. Krzysztof Kapusta 

4. Radosław Kasiak 

5. Mariusz Kraszewski 

6. Katarzyna Kręźlewicz  

7. Anna Maliszewska  

8. Anna Małecka 

9. Marcin Manowski 

10. Zbigniew Niezabitowski  

11. Monika Nojbert 

12. Grzegorz Paczewski  

13. Jan Serwatka 

14. Adam Szatkowski 

15. Zdzisław Szmytkowski  



16. Dariusz Tabęcki 

17. Mariusz Torbus 

18. Mariusz Ziółkowski  

Nieobecny Kamil Szafrański. 

Lista obecności załącznik nr 1 do protokołu. 

W sesji uczestniczyli goście: Agata Nowak – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej im. Jana 

Pawła II w Nasielsku; Marek Rączka - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nowym Dworze Mazowieckim; Monika Knobloch – Główny Księgowy Nowodworskiego 

Centrum Medycznego; Rafał Gołębiewski – Kierownik Działu Administracyjno – Technicznego 

Nowodworskiego Centrum Medycznego. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad LXVII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany 

Radnym (załącznik nr 2 do protokołu). 

Do zaproponowanego porządku nie zgłoszono wniosków, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jego przyjęcie, tj.: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LXVI/2024 z dnia 29.02.2024r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

3) podniesienia wysokości wynagrodzeń dla zawodowych rodzin zastępczych i osób 

prowadzących rodzinne domy dziecka 

4) zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych na zlecenie powiatu 

nowodworskiego 

5. Informacja dotycząca funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II w 

Nasielsku w 2023 roku 

6. Sprawozdania z prac Komisji Rady Powiatu Nowodworskiego za okres 2018- 2023: 

1) Komisji Rewizyjnej; 

2) Komisji Skarg, wniosków i Petycji; 

3) Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego; 



4) Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad LXVII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz , Anna Maliszewska , Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski , Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski , Jan Serwatka, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski , Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LXVI/2024 z dnia 29.02.2024r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie powyższego protokołu. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 3 do 

protokołu); 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu ws zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowodworskiego.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz , Anna Maliszewska , Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski , Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski , Jan Serwatka, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski , Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXVII/408/2024 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok (załącznik nr 4 do protokołu); 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu ws zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz , Anna Maliszewska , Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski , Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski , Jan Serwatka, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski , Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  



Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXVII/409/2024 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2024 rok. 

3) podniesienia wysokości wynagrodzeń dla zawodowych rodzin zastępczych i osób 

prowadzących rodzinne domy dziecka (załącznik nr 5 do protokołu); 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – Przewodniczący komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu ws podniesienia wysokości wynagrodzeń dla zawodowych 

rodzin zastępczych i osób prowadzących rodzinne domy dziecka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz , Anna Maliszewska , Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski , Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski , Jan Serwatka, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski , Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXVII/410/2024 w sprawie podniesienia 

wysokości wynagrodzeń dla zawodowych rodzin zastępczych i osób prowadzących rodzinne 

domy dziecka. 

4) zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych na zlecenie powiatu 

nowodworskiego (załącznik nr 6 do protokołu); 



 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – Przewodniczący komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu ws zwiększenia wysokości środków finansowych na 

utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo-wychowawczych typu rodzinnego 

prowadzonych na zlecenie powiatu nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz , Anna Maliszewska , Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski , Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski , Jan Serwatka, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski , Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LXVII/411/2024 w sprawie zwiększenia 

wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo-

wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych na zlecenie powiatu nowodworskiego. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik  nr 7 do protokołu. 

5. Informacja dotycząca funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II w 

Nasielsku w 2023 roku; (załącznik nr 8 do protokołu) 

- Elżbieta Kapałka – pogratulowała wyników kontroli i życzyła powodzenia w dalszej pracy. 

Innych głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

 



6. Sprawozdania z prac Komisji Rady Powiatu Nowodworskiego za okres 2018- 2023: 

1) Komisji Rewizyjnej; (załącznik nr 9 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

2) Komisji Skarg, wniosków i Petycji; (załącznik nr 10 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

3) Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego; (załącznik nr 

11 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

4) Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych; (załącznik nr 12 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

7. Interpelacje i zapytania. 

Nie złożono interpelacji i zapytań. 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. (załącznik nr 13 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Małecka – czy zmienią się godziny pracy aptek? 

- Krzysztof Kapusta – Starosta – apteki będą pracować zgodnie z harmonogramem, który 

znajduje się w uchwale Rady Powiatu Nowodworskiego LXIII/384/2023 z dnia 30 listopada 

2023 r. 

Innych głosów nie zabrano. 

9. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady – czy w związku ze zbliżającym się remontem parkingu przed 

Starostwem nie będzie problemów z parkowaniem? 

- Krzysztof Kapusta – Starosta – nie będzie problemów z parkowaniem, będzie można 

przejechać. 

- Przewodniczący Rady – ponowił swoją prośbę o miejsca do parkowania przed głównym 

wejściem do Starostwa dla osób niepełnosprawnych. 

- Elżbieta Kapałka – mieszkańcy Leoncina informują o złym stanie drogi w środku Leoncina. 

Kiedy będzie podjęte działanie w celu naprawienia wyrw? 

- Krzysztof Kapusta – Starosta - na odcinku dwóch kilometrów jest jedna wyrwa. 

- Elzbieta Kapałka – na poprzedniej sesji zgłaszała prośbę o wyrównanie drogi Górki – 

Kampinos, czy od tego czasu coś zostało zrobione? 



- Paweł Calak – Wicestarosta - ze względu na niesprzyjające warunki pogodowe nic nie 

zostało zrobione. 

- Elzbieta Kapałka – chciałaby wiedzieć czy jest szansa aby mieszkańcy na Święta 

Wielkanocne mogli dojechać do cmentarza bez problemów? 

- Paweł Calak – Wicestarosta - jeśli warunki pogodowe będą sprzyjające to jak najbardziej. 

- Elżbieta Kapałka – czy coś zostało poczynione na odcinku drogi Górki – Sowia Wola? 

- Paweł Calak – Wicestarosta – trwają przygotowania do tych prac. 

- Elżbieta Kapałka – poprosiła o informowanie na bieżąco o podejmowanych działaniach 

dotyczących drogi Górki – Sowia Wola. Zapytała o wynik konkursu na Dyrektora 

Nowodworskiego Centrum Medycznego. 

- Krzysztof Kapusta – Starosta – poinformował, że w wyniku przeprowadzonego konkursu na 

Dyrektora Nowodworskiego Centrum Medycznego wybrano Pana Jacka Kacperskiego.  

- Przewodniczący Rady – poprosił o przekazanie gratulacji dla Pana Dyrektora. 

- Anna Małecka – zapytała jak wygląda praca Szpitala Powiatowego w związku z wykryciem 

bakterii legionella. 

- Rafał Gołębiewski – na chwilę obecną pracownicy szpitala przegrzewają wodę do 70 stopni, 

chemizują wodę chlorem i w zeszłym tygodniu zostało zlecone badanie niezależnej jednostce 

na poziom bakterii legionella, wkrótce będą wyniki. 

- Anna Małecka – skąd ta bakteria mogła się wziąć skoro szpital korzysta z wodociągu 

miejskiego? 

- Rafał Gołębiewski – bakteria legionella bytuje we wszystkich jednostkach publicznych, 

należy przeciwdziałać jej namnażaniu. 

- Przewodniczący Rady – poprosił o poinformowanie Starostwa gdy będą wyniki badań. 

- Katarzyna Kręźlewicz – kiedy zacznie się remont parkingu przed Starostwem? 

- Paweł Calak – jak najszybciej będzie to możliwe. 

- Elżbieta Kapałka – czy jest możliwość, żeby parking, który obecnie jest tylko dla gości hotelu 

Mazovia na czas remontu był również dostępny dla interesantów Starostwa? 

- Paweł Calak – 90% parkingu to jest parking powiatowy, więc tak. 

- Krzysztof Kapusta – poprosił Szpital o robienie co 3 miesiące zabiegów profilaktycznych 

mających na celu nie namnażanie się bakterii legionella. 

- Przewodniczący Rady – poinformował, że ostatnia sesja odbędzie się 4 kwietnia 2024 i 

życzył zdrowych, bezpiecznych, szczęśliwych Świąt Wielkanocnych. 



Innych głosów nie zabrano. 

10. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zdzisław Szmytkowski - Przewodniczący Rady – 

o godz. 09:24 zamknął obrady LXVII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Zdzisław Szmytkowski  

Przygotowała: Edyta Tarnowska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


